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1. 6 0 0 1814:3FK Kozlovice
2.
3.
4.
5.
6.
7.
8.
9.

5 0 1 1519:7FC Strání

10. 2 2 3 812:10SK Baťov 1930
11. 2 2 3 812:13FK Nové Sady
12.

1 3 3 611:19SK Jiskra Rýmařov
13. 2 2 13 85:101.FC Viktorie Přerov
14.

1 0 6 38:18FC Kostelec na Hané15.
16. 0 0 7 03:22FK Nový Jičín

MSD - E

5 0 2 1512:81.HFK Olomouc
4 1 1 1311:7FC Vsetín
3 2 2 1115:7TJ Slovan Bzenec
3 2 2 1113:9TJ Skaštice
3 1 3 109:12FK Šternberk
3 1 3 108:13FC TVD Slavičín
3 0 3 917:9SFK ELKO Holešov

2 2 3 812:14TJ Tatran Všechovice



1946

11.místo (Divize F)

14.místo

6

11

19

Milan Furik

Milan Furik

Petr Čikl (4)

-
J.Furik,Kneifel,
Kolísek, Palys (2)
Lukáš Cvacho (1) Vlastimil Juřica (1)

1935

2. místo

8. místo

10

8

13

Zdeněk Kupčík

Petr Slončík

Vlastimil Juřica

-

Ondřej Školník (3)

Založení

Loňské umístění

Aktuální umístění

Body

Góly vstřelené

Góly obdržené

Předseda klubu

Trenér

Nejlepší střelec

Čistá konta

Žluté karty

Červené karty

POSLEDNÍ SOUTĚŽNÍ ZÁPASY
Šternberk - Rýmařov Slavičín - KozloviceD51:1 0:2
Rýmařov - Přerov Nový Jičín - SlavičínD61:1 1:2

Nové Sady - Rýmařov Slavičín - BzenecD73:1 2:2

PŘEDSTAVENÍ TÝMŮ



3 - 1

7. kolo, 16.9.2023, 16:30, FA Nové Sady
rozhodčí: Lukáš Písečný

POSLEDNÍ ZÁPAS

9. Čermák, 45.+4. Šebora,
57. Ambrož

81. Jeřábek (penalta)

ŽK: Kneifel, Palys, Kolísek, D. FurikŽK: Machálek, Krátký Žďánský

ČK: 37. CvachoČK: 17. Pančochář, 18. Rus (lavka)

Kofroň - Popelka, Pančochář,
Machálek, Sobek, Žďánský,

Něměček,Ambrož (79.
Dokoupil), Krátký (79. Raška),
Šebora (79. Pirek), Čermák

(66. Nguyen).
Trenér: Alois Skácel.

Pitron - Kneifel (46. D.Furik,
Kolísek, Cvacho, Křepelka
(90. Hrabina), Kršek (46.
Jeřábek), J. Furik (62.

Němec), Palys, Faltýnek,
M.Furik, Čikl.

Trenér: Milan Furik.



ROZHOVOR TRENÉR
Milan Furik: Úvod sezóny nám nevyšel.

Musíme bodovat.
Tým Jiskry nevstoupil do Divize E příliš dobře. Po sedmi odehraných
utkáních patří rýmařovským fotbalistům 14. pozice. Vylepšit nelichotivé
umístění budou chtít svěřenci trenéra Furika v sobotním utkání proti
Slavičínu. Před zápasem tým opustili dva hráči. Jan Tihelka a Ondřej
Hrabina budou do konce roku nastupovat za Sokol Stará Ves. Trenér
Furik se také vyjádřil k očekávanému návratu útočníka Petra Navrátila.
V závěru přestupového období opustili tým Jiskry dva hráči. Tihelka a
Hrabina zamířili do Staré Vsi. Proč jste se takto rozhodli?
„Bylo to po vzájemné dohodě. Kluci si o to řekli. Jsou to oba mladí hráči,
u kterých je třeba, aby hráli. U nás by momentálně tolik prostoru nedostali.
Máme v kádru 21 hráčů. V nejbližší době se k nám navíc připojí Peťa
Navrátil, takže herní využití pro oba by bylo minimální. Pro oba je lepší,
když budou pravidelně hrát.“
Pozice Jiskry v tabulce není dobrá. Velí vám povinnost proti Slavičínu
uspět?
„Nám už to velí každý zápas. Zápasů sice není odehraných tolik, vstup do
sezóny nám však nevyšel. Už po remíze ve Šternberku jsme si řekli, že
chceme z následujících dvou zápasů, tedy proti Přerovu a v Olomouci proti
Novým Sadům, urvat šest bodů. Máme jeden. To je špatné. Musíme se
někde chytnout. A kde jinde, než v domácím prostředí? Budeme čelit
jednomu z nejkvalitnějších soupeřů. Slavičín bylo vždy fotbalové mužstvo.
Očekávám těžký zápas. Uděláme však pro výhru maximum.“
Je Divize E náročnější, než jste očekávali?
„To bych neřekl. Je jiná. Styl hry je jiný. Nehraje se až tak kombinační
fotbal. Týmy v „olomoucké“ divizi proti nám vždy nakopávaly dlouhé míče,
což ze hry vylučuje záložní řadu. Oproti „ostravské“, kde trenéři kladli
důraz na kombinaci ze zadních řad od gólmanů. Snad až na dva týmy se ty
ostatní spoléhají na nakopávané míče a brejkové situace. To bohužel není
to, co bychom my chtěli hrát.“
Řekl jste, že Petr Navrátil je blízko návratu. Jak to s ním vypadá?
„Už je zcela zdravý. A je to jen o něm. Veškeré procedury, prohlídky i
lékařská zpráva potvrdily, že je v pořádku. Individuálně začal trénovat,
postupně se s námi zapojí do tréninkového zápřehu. Nebudeme na něho
ale tlačit, abychom nic neuspěchali a nepodcenili. Peťa nám svojí
individuální dovedností chybí. Dokáže něco vykouzlit, stáhnout na sebe
hráče soupeře a vytvořit prostor pro ostatní. Jeho góly nám chybí, protože
vše zatím visí pouze na Čikym.“



ROZHOVOR VOJTA KNEIFEL
Přestup do Rýmařova pro mě byl posunem v kariéře.

Před týdnem uplynul rok od chvíle, kdy obránce Vojtěch Kneifel
poprvé nastoupil v dresu rýmařovské Jiskry. Stalo se tak 17. září 2022
na půdě Břidličné. V derby pomohl Jiskře k remíze 1:1. „Bylo to tehdy
hodně divoké,“ vzpomněl v předzápasovém rozhovoru. Co dalšího o
sobě prozradil?
Klasická otázka na úvod. Kdo tě k fotbalu přivedl?
Klasická bude asi i odpověď. Byl to můj táta, který také hrával fotbal. Já
jdu v jeho stopách. Musím říct, že v mládí na mě byl, co se týče fotbalu,
docela přísný. Teď se už ve fotbalových názorech moc neshodneme. Snaží
se mi poradit, to ano, ale já mám svoji tvrdou hlavu. No, a právě tohle asi
nejvíc ukazuje, že pokud jde o fotbal, tak jsem po něm.
Kde jsi s fotbalem začínal?
První fotbalové kroky jsem asi udělal v Lošticích. Ale můj první fotbalový
klub byl FK Mohelnice.
Proč ne Loštice?
Fotbalový oddíl tam byl, ale už si nepamatuji, že by tam bylo nějaké
zázemí pro školičku. V Mohelnici to začalo od benjamínků a pokračovalo
to dál.
Docela rychle ses ale z Mohelnice dostal do Sigmy.
Byl to poměrně skok. Z Mohelnice jsme do Olomouce šli tři kluci. Kromě
mě to byli ještě Peťa Strupek a Kuba Hora. Vzal si nás pod sebe pan Zdena
Filip. A ten s námi teda uměl věci.
V Sigmě jsi nakonec byl pět let.
Nějak do starších žáků to bylo.
Kdo z trenérů tě vedl?
Než jsme v Olomouci nastoupili do sportovní školy na Heyrák, tak to byl
zmíněný Zdena Filip a s ním Milan Cupek. Ti nás vedli tak tři roky. Pak se
to hodně střídalo. Nejprve Miloslav Novotný, který teď v Sigmě vede oddíl
žen, dále pan Huf, toho si moc nevybavuji, protože tam byl jen chvíli. No
a taky Pavel Tököly. Na toho vzpomínám dobře. Je to pan trenér, který to
s námi uměl. Uměl si udělal pořádek, zvlášť když jsme dělali nepořádek.
Ale všechno to myslel v dobrém. Museli jsme poslouchat. Získal si náš
respekt a udělal s námi velký kus práce.



Dostal se z tvého ročníku někdo do první ligy?
Z mého ročníku, tedy 1996, to byl Honza Kotouč, který si několik zápasů
za Sigmu v nejvyšší soutěži zahrál. Byli jsme spojeni s kluky z ročníku 1997.
Z nich to nejdál dotáhl Radek Látal.
Velkou část fotbalové kariéry jsi strávil v Lošticích. Jaké to bylo hrát
doma?
V Lošticích mám fotbalové srdíčko. Pocházím odtamtud a rád bych se tam
někdy vrátil. Někdy na konec fotbalové kariéry. Šel jsem tam do dorostu
z Mohelnice, protože tam se tým dorostenců, hrající tehdy divizi, rozpadl.
V Mohelnici dali přednost áčku, které hrálo MSFL. Tehdy ještě fungovaly
střídavé starty, takže ještě před tím, než jsem začal hrát v Lošticích, jsem
nějaký čas nastupoval za Zábřeh. Když jsem hodně stíhal, tak jsem hrál 3-4
zápasy za víkend.
Tolik?
V sobotu dopoledne jsem zvládl hrát za dorost v Lošticích, odpoledne za
B-tým. V neděli ráno za dorostence v Zábřehu a odpoledne jsem šel hrát
třeba za áčko v Lošticích.
Dalo se to zvládnout?
Dalo. Měl jsem toho sice někdy dost. Ale tím, že mi bylo o pár let míň, tak
jsem se s tím srovnal. Teď bych si to už představit nedokázal.
Jak se upekl tvůj přestup do Rýmařova?
Oslovil mě nejprve Dosty. Přišla mi od něj zpráva, kde se ptal, jestli hraji na
pozici stopera. Řekl jsem mu, že ano, tak se ptal, jestli bych nechtěl zkusit
divizi v Rýmařově. Okamžitě jsem mu odepsal, že zájem bych samozřejmě
měl. No a o hodinu později mi volal trenér Furik. Něco jsme si řekli, přišel
jsem na první trénink a pak už to bylo jen na mě, zda se chytnu.
Bereš přesun do Rýmařova jako posun v kariéře?
Určitě. Když jsem přestoupil do Rýmařova, tak jsem si říkal, že takový krok
jsem asi měl udělat dříve. Nějaké nabídky z kraje jsem měl. Ale fotbalové
srdíčko mě drželo v Lošticích a nedovolovalo mi přestoupit. Nikdy jsem ani
nebyl ten typ hráče, který by se nechal zlákat penězi. Na tohle jsem nikdy
neslyšel.
První zápas jsi odehrál v derby proti Břidličné. Byl to docela křest
ohněm. Jak si ten zápas pamatuješ?
Bylo to hodně divoké. Jednak jsem ještě neznal úplně všechny kluky
v mančaftu, takže jsem občas na ně volal pouze „hej, záda,“ a tak
podobně. Další věcí bylo, že na utkání bylo hodně lidí. A já už ve 12. minutě
dostal žlutou kartu. Což na pozici stopera není ideální a zbytek zápasu pro
mě byl hodně těžký. Ale bylo to správné derby se vším všudy.



Užil sis takový zápas?
Musím říct, že jo. Kluci mě dokázali podpořit, když jsem třeba udělal
nějakou chybičku. Protože jsem s nimi nebyl moc sehraný, snažil jsem se to
hrát hodně jednoduše.
Na jakém postu se ti hraje nejlépe?
Odmalička se pohybuji v zadních řadách. Asi bych řekl, že nejlépe se cítím
na stoperovi. Ale baví mě hrát i pravého beka, protože tam si mohu dovolit
zaútočit.
Divizi hraješ už rok. Jaká je úroveň a jak sis na ni zvykl?
První zápas v Břidličné byl hodně divoký. Byl to velký skok. Člověk nemohl
ani pořádně vydechnout. V I. A třídě se odkopl míč a člověk si aspoň
trochu odpočinul, než se začalo znovu hrát. Ale v divizi se pořád hraje.
Zvykal jsem si na to. Teď už myslím, že s tím problémy nemám. Tempo
divize už zvládám.
Vizitka hráče: Vojtěch Kneifel
Narozen: 4. května 1996
Místo narození: Zábřeh na Moravě
Číslo dresu: 2
Pozice: Obránce
Výška: 185 cm
Váha: 76 kg

Kariéra: 2004 FK Mohelnice
2004 – 2009 SK Sigma Olomouc
2009 – 2012 FK Mohelnice
2012 – 2014 SK Loštice 1923
2015 FK Medlov
2015 – 2022 SK Loštice 1923
2022 – SK Jiskra Rýmařov

Oblíbené jídlo: Vepřové výpečky se špenátem a bramborovým
knedlíkem.
Oblíbený film: Top Gun.
Oblíbený herec: Tom Cruise.
Oblíbený fotbalový klub: Sigma Olomouc.
Fotbalový vzor: Sergio Ramos.
Oblíbená hudba: Všehochuť.
Ideální dovolená: Týden u moře a relaxovat.
Největší fotbalový zážitek: V mládeži turnaj ve Francii se Sigmou.
Cíl do budoucna: Nikdy jsem s žádným týmem nezažil postup. Takže asi
postup do vyšší soutěže.



11 14.7.1992 7 631 1 02Michal Furik

5 8.3.1991 6 208 1 00Petr Kršek
16 13.9.2004 7 641 2 00Tomáš Palys
13 3.10.2001 3 198 0 00Rostislav Faltýnek

13 8.8.1997 4 225 0 00Jan Kocúr

15 3.6.1999 7 663 1 04Petr Čikl

7 15.9.1994 0 0 1 00Petr Navrátil
17 3.12.2004 4 161 0 00Matěj Němec

12.12.2005 2 54 0 00Roman Marek

10 7.4.1992 3 140 0 01Pavel Jeřábek

# NAR. OZ MIN ŽK ČKGÚTOČNÍCI

SOUPISKA RÝMAŘOV
# NAR. OZ MIN ŽK ČKVNBRANKÁŘI

# NAR. OZ MIN ŽK ČKGOBRÁNCI

# NAR. OZ MIN ŽK ČKGZÁLOŽNÍCI

3 26.1.1995 5 271 1 00David Furik
5.2.1988 2 197 0 10Lukáš Cvacho

14 15.1.1997 4 281 1 00Dušan Dostál
9 5.8.1991 6 479 2 01Jiří Furik

19 12.6.1998 6 423 0 00David Hleba
12 12.12.1987 3 286 1 00Kamil Kocúr
20 4.1.1998 6 470 2 00Jan Kolísek
2 4.5.1996 7 615 2 01Vojtěch Kneifel
8 23.1.2004 6 463 0 01Milan Křepelka

1 28.08.2002 4 387 0 00Vojtěch Pitron
18 19.3.2001 0 0 0 00Zdeněk Vilímek



Sobotní soupeř Jiskry míří do Rýmařova od hranic se Slovenskem. Slavičín je
město ze Zlínského kraje se zhruba 6 200 obyvateli. Místní fotbalový klub se
dlouhodobě pohybuje v divizi, kterou hraje prakticky nepřetržitě od sezóny
1992/93.
V probíhajícím ročníku patří Slavičínu 8. pozice se ziskem 10 bodů, které
nastřádal za tři vítězství, remízu a tři porážky. Doposud nasázel soupeřům
pouze osm branek, méně dal pouze Nový Jičín (3) a Přerov (5). Do Rýmařova
přĳíždí s negativním skóre 8:13. V posledním kole remizoval 2:2 s Bzencem.
K největším úspěchům Slavičína patří vítězství v Divizi E v ročníku 2008/09 a
následná účast v Moravskoslezské fotbalové lize, ve které vydržel dvě sezóny.
Klubové barvy jsou modrá a černá.
V posledních letech se Slavičínu podařilo třikrát z poháru vyřadit prvoligové
mužstvo. Nejprve to byla Zbrojovka Brno v sezóně 2004/05 po remíze 0:0 a
penaltovém rozstřelu. Stejným způsobem vyřadil Slavičín také Baník Ostrava
v ročníku 2010/11. Další skalp moravského prvoligového týmu získal v srpnu
2015, kdy po výhře 2:0 přešel přes Slovácko.
Sponzorem klubu je TVD – Technická výroba, a.s. (dříve Technické výrobní
družstvo). Zajímavostí je, že jde o vůbec první soukromou společnost, která
vznikla v Československu po sametové revoluci, přesněji 4. prosince 1989.

# BRANKÁŘI

# HRÁČI
? Stanislav Vypušťák

? Martin Vašulka
? Pavel Naňák
? Martin Goňa
? Pavel Škubník
? Vojtěch Kalus
? Matěj Kořének
? Ondřej Školník

? Adam Jakubowicz
? David Staněk
? Martin Vincour
? Martin Malenovský
? Tomáš Chrudina
? Vlastimil Juřica
? Matěj Fiala

? Tomáš Pjajko

SLAVIČÍNFC TVD

? Jakub Žůrek T Petr Slončík

zdroj: www.fotbal-slavicin.cz



ROZPIS MUŽI

Kolo Hrací
den Datum

4 sobota 26.8.

11 neděle 15.10.

1 sobota 5.8.

5 sobota 2.9.

12 sobota 21.10.

13

14

15

sobota

neděle

sobota

28.10.

5.11.

11.11

6 sobota 9.9.

7 sobota 16.9.

8 sobota 23.9.

9 sobota 30.9.

10 sobota 7.10.

2 sobota 12.8.

3

Výsledek

4:2

:

4:1

1:1

:

:

:

:

1:1

3:1

:

:

:

1:1

7:2sobota 19.8.

Čas

16:30

15:00

17:00

16:00

14:30

14:30

14:00

14:00

16:00

15:30

15:30

15:00

15:00

16:30

16:30

Domácí

Rýmařov

Kozlovice

Kostelec n. Hané

Šternberk

Rýmařov

Bzenec

1.HFK Olomouc

Rýmařov

Rýmařov
Nové Sady

Rýmařov
Skaštice

Rýmařov

Rýmařov
Holešov

Hosté

Strání

Rýmařov

Rýmařov

Rýmařov

Nový Jičín

Rýmařov

Rýmařov

Vsetín

Přerov

Rýmařov
Slavičín

Rýmařov
Baťov

Všechovice

Rýmařov

Všem našim fanouškům a partnerům.

Moravskoslezská divize - skupina E / podzim 2023

DĚKUJEME ZA PODPORU


